



"Welcome to 'Investors' Relations' at Cairo Oils & Soap Company, where we are keen to enable our current and potential investors rapid and direct access to the latest official information and data, annual reports, financial statements, and other materials that reflect the company's performance and support your investment decisions."

Investors' Questions

Q. When did trading begin on the shares of Cairo Oils & Soap Company?

A. The company started trading its shares on the Egyptian Exchange (EGX) on May 5, 1999.

Q. On which exchange can Cairo Oils & Soap Company shares be traded, and what is the trading code?

A. The company's shares are traded on the Egyptian Exchange (EGX) under:

- Reuters Code: COSG.CA
- ISIN (International Securities Identification Number): EGS30581C010

Q. What is the shareholder structure of Cairo Oils & Soap Company?

A. The total paid-up capital of the company is 312 million Egyptian pounds, distributed over 624 million shares, with a par value of 0.5 EGP per share. The ownership structure is distributed as follows:

- Qurra Energy Projects and Investment Company: 34.5%
- Board Members: 0.00004%
- Others: 65.5%

Q. When does the company's fiscal year end, and when are the financial results announced?

A. The fiscal year ends on December 31st of each year, and the company announces its financial results quarterly as follows:

- Within 45 days of the end of the first, second, and third quarters.
- Within 90 days of the end of the fiscal year for the fourth quarter.



Q. What are the accounting standards used in preparing the company's financial statements?

A. The financial statements are prepared according to Egyptian Accounting Standards, which largely comply with International Financial Reporting Standards (IFRS).

Q. How can the latest financial results reports be obtained?

A. The annual report and financial statements can be downloaded via:

- The company's official website.
- The Egyptian Exchange (EGX) website.

Q. Does the company hold meetings for shareholders or the General Assembly?

A. The company is committed to holding the General Assembly meeting annually to discuss performance, financial results, and topics that require shareholder approval.

Q. Who is the company's independent financial auditor?

A. The company contracts with the legal auditor Mr. Khaled Said El-Rabat (Mostafa Shawki - Mazars office) to undertake the tasks of auditing and preparing the company's financial reports.

Q. How can additional shares in the company be purchased?

A. The company's shares can be purchased through one of the brokerage firms registered with the Egyptian Exchange at any time during trading hours

مرحباً بكم في قسم "علاقات المستثمرين" بشركة القاهرة للزيوت والصابون، حيث نحرص على تمكين مستثمرينا الحالين والمحتملين من الوصول السريع والمبادر إلى أحدث المعلومات والبيانات الرسمية، والتقارير السنوية، والقواعد المالية، وغيرها من المواد التي تعكس أداء الشركة وتدعم قراراتكم الاستثمارية.

أسئلة المستثمرين

س: متى بدأ التداول على أسهم شركة القاهرة للزيوت والصابون؟

ج: بدأت الشركة التداول على أسهمها في البورصة المصرية (EGX) في 5 مايو 1999.

س: في أي بورصة يمكن تداول أسهم شركة القاهرة للزيوت والصابون، وما هو كود التداول؟

ج: يتم تداول أسهم الشركة في البورصة المصرية (EGX) تحت:

- كود رويرز: COSG.CA
- رقم التعريف الدولي (ISIN): EGS30581C010

س: ما هو هيكل المساهمين في شركة القاهرة للزيوت والصابون؟

ج: يبلغ إجمالي رأس مال الشركة المدفوع 312 مليون جنيه مصرى، موزع على 624 مليون سهم، بقيمة اسمية 0.5 جنيه للسهم. ويتوزع هيكل الملكية كما يلي:

- شركة قرة لمشروعات الطاقة والاستثمار: 34.5%
- أعضاء مجلس الإدارة: 0.00004%
- الآخرون: 65.5%

س: متى ينتهي العام المالي للشركة، ومتى تُعلن النتائج المالية؟

ج: ينتهي العام المالي في 31 ديسمبر من كل عام، وتعلن الشركة نتائجها المالية ربع سنوي على النحو التالي:

- خلال 45 يوماً من نهاية الربع الأول والثاني والثالث.
- خلال 90 يوماً من نهاية العام المالي للربع الرابع.

س: ما هي المعايير المحاسبية المستخدمة في إعداد القوائم المالية للشركة؟

ج: تُعد القوائم المالية وفقاً لمعايير المحاسبة المصرية، والتي تتوافق إلى حد كبير مع المعايير الدولية لإعداد التقارير المالية (IFRS) .

س: كيف يمكن الحصول على أحدث تقارير النتائج المالية؟

ج: يمكن تحميل التقرير السنوي والقواعد المالية عبر:

- الموقع الرسمي للشركة
- موقع البورصة المصرية (EGX) .



س: هل تعقد الشركة اجتماعات للمساهمين أو الجمعية العامة؟

ج: تلتزم الشركة بعقد اجتماع الجمعية العامة سنويًا لمناقشة الأداء، والنتائج المالية، والمواضيع التي تتطلب موافقة المساهمين.

س: من هو المراجع المالي المستقل للشركة؟

ج: تتعاقد الشركة مع المراجع القانوني السيد/ خالد سعيد الرباط (مكتب مصطفى شوقي - مزارز) لتولي مهام مراجعة وإعداد التقارير المالية للشركة.

س: كيف يمكن شراء أسهم إضافية في الشركة؟

ج: يمكن شراء أسهم الشركة من خلال إحدى شركات السمسرة المسجلة بالبورصة المصرية في أي وقت خلال ساعات التداول.